



夏日「Quick Cash」或簽賬及賬單「分期更好使」計劃大抽獎(「推廣」)之條款及細則：

1. 推廣期由2023年7月25日至2023年8月21日(包括首尾兩日)(「推廣期」)。
2. 此推廣只適用於花旗銀行(香港)有限公司(「花旗銀行」)所發行之Citi信用卡(「認可信用卡」)之特選客戶(「客戶」)。
3. 需受Citi信用卡「Quick Cash」套現分期計劃(「套現分期計劃」)之條款及細則及Citi信用卡賬單「分期更好使」計劃及Citi信用卡簽賬「分期更好使」計劃(「賬單及簽賬「分期更好使」計劃」)之條款及細則所約束。
4. 客戶需完成下列所有要求(「合資格客戶」)方可參加此推廣，有機會獲得PlayStation®5主機(價值 HK\$4,380)(名額：2)、THANN SANCTUARY 特色經典按摩禮券(價值HK\$1,280)(名額：21)或Fortnum & Mason HK\$500禮品卡(名額：15)：
 - a. 於2023年7月25日至2023年8月21日期間(香港時間，GMT 8)，登入Citi Mobile® App並透過「Get More」按下「立即登記」成功登記此推廣(「成功登記」)(只需登記一次)；及
 - b. 成功登記後，花旗銀行將發送推送通知至Citi Mobile® App或短訊到客戶於銀行記錄上的登記手機號碼；及
 - c. 客戶需於推廣期內成功獲批核指定貸款金額之「Quick Cash」套現分期計劃、賬單及/或簽賬「分期更好使」計劃(以貸款批核日期計算)，詳情請參閱條款5；及
 - d. 抽獎活動得獎者將由電腦隨機抽出。得獎者將於2023年9月20日或之前收到推送通知或短訊確認通知。
5. 於推廣期內，客戶累積之「Quick Cash」套現分期計劃貸款金額每滿HK\$10,000，或累積之賬單及/或簽賬「分期更好使」計劃貸款金額每滿HK\$2,000，均可獲享一次抽獎機會。
6. 每位合資格客戶只可獲得獎賞一次。
7. 禮品換領信將於2023年9月20日或之前郵寄至合資格持卡人於銀行記錄上的香港通訊地址。合資格持卡人須於2023年10月31日或之前到指定換領中心出示此禮品換領信及相關Citi信用卡以領取獎賞，詳情請參閱禮品換領信內容。
8. 於此推廣所獲得之獎賞不可轉讓予其他人、不可退回、不可兌換現金或換取其他優惠。如有遺失/損壞，恕不補發。
9. 合資格客戶之賬戶必須於推廣期內及獲取獎賞時保持有效及信用狀況良好。花旗銀行保留取消獲享獎賞之權利而無須另行通知。
10. 若指定客戶提早償還「Quick Cash」套現分期計劃或賬單及/或簽賬「分期更好使」計劃貸款或取消用作申請「Quick Cash」套現分期計劃或賬單及/或簽賬「分期更好使」計劃之Citi信用卡，花旗銀行有權從指定客戶的Citi信用卡或其他花旗銀行帳戶中(如適用)扣取相等於獎賞之價值。
11. 花旗銀行並不是有關獎賞的供應商，亦對獎賞供應商所提供的產品及服務質素概不承擔任何責任。獎賞須受有關之條款及細則約束。
12. 花旗銀行保留隨時修改此條款及細則之權利而無須另行通知。如有任何爭議，花旗銀行保留最終決定權。
13. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。

借定唔借？還得到先好借！

私隱政策聲明: citibank.hk/privacy
讀者重要訊息: citibank.hk/disclaimer





Summer Quick Cash, PayLite/ FlexiBill Installment Program Lucky Draw (the “Promotion”) Terms and Conditions:

1. The promotional period is valid from July 25, 2023 to August 21, 2023, both dates inclusive (“Promotion Period”).
2. The Promotion is only applicable to selected cardholders (“Cardholders”) of Citi Credit Cards issued by Citibank (Hong Kong) Limited (“Citibank”) (“Eligible Cards”).
3. The Terms and Conditions of Citi Credit Card “Quick Cash” Installment Program (“Citi Quick Cash Program”) and the Terms and Conditions of Citi Credit Card “FlexiBill” Installment Program and Citi Credit Card “PayLite” Installment Program (“Citi FlexiBill and Citi PayLite Program”) apply.
4. Cardholder will be eligible for a chance to win PlayStation®5 console (valued at HK\$4,380) (Quota: 2), or THANN SANCTUARY Signature Massage Gift Voucher (valued at HK\$1,280) (Quota: 21) or Fortnum & Mason HK\$500 Gift Card (Quota: 15) by completing all of the following requirements (“Eligible Cardholder”):
 - a. Register successfully for the Summer Quick Cash, PayLite/ FlexiBill Installment Program Lucky Draw by clicking “Register Now” in “Get More” using the Citi Mobile® App from July 25, 2023 to August 21, 2023 (“Successful Registration”) (Register once only); and
 - b. Upon Successful Registration, a Push Notification will be sent to Cardholder’s Citi Mobile® App or an SMS will be sent to Cardholder’s registered mobile number according to Citibank’s record; and
 - c. Cardholders are required to apply successfully for an installment loan under the Quick Cash Installment Program, FlexiBill and/or PayLite Installment Program within the Promotion Period. Please see Clause 5 for details; and
 - d. The winners will be drawn randomly by computer. Promotion winners will receive a confirmation Push Notification or SMS on or before September 20, 2023.
5. Cardholders will be entitled to one lucky draw chance for every HK\$10,000 loan booking approved and successfully drawn down under Quick Cash Installment Program or every HK\$2,000 loan booking approved and successfully drawn down under FlexiBill and/ or PayLite Installment Program during the Promotion Period.
6. Each Eligible Cardholder is entitled to receive the Reward once only.
7. Winners will receive a redemption letter which will be mailed to the Eligible Cardholder’s Hong Kong correspondence address according to Citibank’s record by September 20, 2023. Eligible Cardholders are required to present the redemption letter and the relevant Citi Credit Card at a designated redemption center to collect the Reward on or before October 31, 2023 (“Fulfillment Period”). For further details, please refer to the redemption letter.
8. The Reward from this Promotion cannot be returned, exchanged or traded for cash or other offers and is not replaceable in the event of any loss or damage.
9. Only those Eligible Cardholders whose credit card accounts and the loan under the Quick Cash Installment Program, FlexiBill and/or PayLite Installment Program are valid and in good standing during the Promotion Period and the fulfillment period are eligible to receive the Reward; otherwise, Citibank reserves the right to forfeit the Reward without prior notice.
10. If an Eligible Cardholder is found to have made early settlement of the loan under the Quick Cash Installment Program, FlexiBill and/or PayLite Program OR cancelled the relevant Citi Credit Card prior to the final repayment date of the loan under the Quick Cash Installment Program, FlexiBill and/or PayLite Installment Program, Citibank reserves the right to debit the full amount of the Reward given from the Eligible Cardholder’s credit card account or other accounts with Citibank (if applicable).
11. Citibank is not the supplier of the Reward and accepts no liability with respect to the quality of the products and services provided by the Reward supplier involved in this promotion. The Reward is subject to the relevant terms and conditions.
12. Citibank reserves the right to amend the terms & conditions without prior notice. All matters and disputes are subject to the final decision of Citibank.
13. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms & conditions, the English version shall prevail.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimere

